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De fractie heeft de volgende vragen:

De verbetering van de jeugdbescherming gaat niet snel genoeg voor kinderen en jongeren met een

jeugdbeschermings- of reclasseringsmaatregel die nog geen hulp krijgen. Er is nú een doorbraak

nodig, schreven de lnspectie Gezondheidszorg en Jeugd en de lnspectie Justitie en Veiligheid

onlangs in de Voortgangsrapportage kwetsbare kinderen onvoldoende beschermd.

Als reactie daarop heeft de wethouder Jeugd onlangs de gemeenteraad geïnformeerd over de acties

die zijn ingezet. Zo wordt aangegeven dat er een actieplan is opgesteld om in een periode van drie

maanden een doorbraak te realiseren en te komen tot de inzet van passende zorg en ondersteuning

voor de meest kwetsbare jeugdigen. De inspecties gaan medio februari na of voldoende voortgang is

geboekt. Voor de regio WBW beperkt het aantal zich tot een twaalftaljeugdigen'

L Kunt u ons uw actieplan doen toekomen?

2. Kunt u het aantal van l2jeugdigen nader toelichten. Cijfers van het CBS laten immers zien dat in

het hele land 32675jongeren zijn die alleen al onder jeugdbescherming vallen. Voor onze regio 0.89%

van het aantal jongeren .

3. ln uw brief wordt gesproken over zorgen over/bij Jeugdbescherming Brabant (JBB), een partner in

de uitvoering van jeugdbeschermingsmaatregelen in onze regio. Er zijn op dit moment volgens u

onvoldoende waarborgen dat deze organisatie komt tot een duurzame bedrijfsvoering. Met het

omvallen van jeugdzorginstelling Juzt nog vers in het geheugen en de onrust bij lntervence uit

Zeeland in het achterhoofd hoe kan de wethouder voorkomen dat de pijnlijke scenario's worden

herhaald binnen JBB?

4. Wat zijn de kanttekeningen van u, van de regio WBW inzake het plan van JBB inzake de

(duurzame) bedrijfsvoering? Kortom, wat maakt dat u komt tot de conclusie dat het plan van de JBB

onvoldoende waarborgen biedt om te komen tot een duurzame bedrijfsvoering?

5. Er wordt gesproken in uw brief over dat "ln zijn algemeenheid kunnen wij alvast stellen dat er een

spanningsveld aanwezig is tussen het realiseren van onze doelen en de (financiële) mogelijkheden

van de instellingen hierin".

. Kunt u dit nader toelichten, acht u uw doelen realistisch in het licht van de door u gehanteerde

tarieven?

. ls het budget volgens u toereikend, ook met het oog op de door u gestelde doelen?
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6. Er is vaak veel te doen over de gehanteerde tarieven. Kunt u een overzicht verstrekken van door u
gehanteerde tarieven en die van omliggende regio's? Wat maakt het dat daarin een eventueel
verschil in zit?

7. Kunt u de gemeenteraad periodiek, bijvoorbeeld ieder half jaa¡ informeren over de stand van
zaken binnen het hele jeugdzorgveld? (Onder meer inzake hoeveeljongeren er in de verschillende
vormen van jeugdzorg, -bescherming en -reclassering zijn in WBW en specifiek Roosendaal; hoeveel
zorgorganisaties er op de drie onderdelen zijn in WBW en specifiek Roosendaal en met wie hebben
we afspraken; wat zijn de tarieven die WBW biedt voor de verschillende zorgcategorieën (ambulante
zorg, woongroepen, etc.) binnen de drie zorgonderdelen en hoe vergelijkt zich dit met andere regio's)
Daarbij ook inzichtelijk te maken of men tevreden is over de jeugdzorg, de jeugdhulp in Roosendaal,
zowel vanuit het perspectief van de jeugdigen, organisaties en alle relevante partners.

Alvast dank voor uw antwoorden.

PvdA, MichaelYap



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het actieplan is regionaal opgesteld en wordt momenteel geactualiseerd. Deze geactualiseerde

versie kan binnenkort worden toegestuurd.

2. De 12 jeugdigen waarover gesproken wordt betreffen situaties waarin ten tijde van de uitvraag

niet tijdig een passende oplossing was gevonden. Dit betreft dus niet alle jongeren die onder een
jeugdbeschermingsmaatregel vallen, dit aantal is veel groter en voor het overgrote merendeel van

deze jongeren is wel tijdig passende zorg ingezet. De doorbraakaanpak is echter gebaseerd op

landelijke zorgen. ln WBW zijn er nu geen jeugdigen die op jeugdhulp wachten, wel wordt vanuit de

regio samen met de Gl's een analyse gemaakt waar er problemen zijn in jeugdhulp of hiaten in het

zorglandschap.

3. De ontmanteling van Juzt is een zeer complex en leerzaam dossier geweest. De lessen die

hieruit getrokken zijn worden waar mogelijk natuurlijk benut. De situatie is echter niet geheel

vergelijkbaar. Om enerzijds gevaar voor de continui'teit te voorkomen en anderzijds aan

kwaliteitsverhoging te werken trekken we ook nauw op met de vier andere Brabantse regio's.

4. Het verbeterplan van JBB legt volgens ons op dit moment nog in onvoldoende mate de vinger op

de zere plek en gaat te weinig in op de bedrijfsvoering en inhoudelijke transformatie. Vanuit het

bedrijfsvoeringsonderzoek van Deloitte zijn meerdere punten aangestipt in de bedrijfsvoering van JBB.

Voor een verbeterplan zal er breder moeten worden gekeken binnen JBB en dan met name een

kwalitatieve analyse van de organisatie op processen en dienstverlening. Naar de mening van de

regio's wordt er te weinig zelfkritisch naar de organisatie en de processen gekeken en teveel
gehangen op financiering vanuit de regio's.

5. Op basis van de nu bekende informatie, zoals naar voren gekomen in het kostprijsonderzoek,

zijn de doelen realistisch in het licht van de gehanteerde tarieven. Volgens ons zijn de tarieven

toereikend, de instellingen zien dit echter anders, maar hebben tot nog toe niet voldoende

onderbouwing kunnen aanleveren om te komen tot een ingrijpende aanpassing van tarieven.

6. De opbouw van tarieven is gekoppeld aan de beschrijving van producten. Verschillen tussen

regio's betreffen niet alleen tarieven, maar ook de wijze waarop producten zijn ingericht en

beschreven. Hierdoor is een losse vergelijking van tarieven lastig te maken en is eerder het initiatief
gonomen voor het kostprijsonderzoek om op basis daarvan een goede aansluiting te maken tussen

kosten en tarieven. De informatie die voor dit kostprijsonderzoek nodig was kon echter niet worden

aangeleverd, waardoor de tarieven alleen konden worden vergeleken met verouderde data.

7. Op basis van de verschillende dashboards en (kwaliteits) monitors is er veel informatie

beschikbaar met betrekking tot de ontwikkelingen in het jeugdzorgveld en de tevredenheid van

ouders en jeugdigen. ln dit kader is reeds in november met vertegenwoordiging van de raad

afgesproken om periodiek te informeren. Hoe dit vorm gegeven wordt en hoe de informatie op een

hanteerbare wijze kan worden beschikbaar gesteld wordt nog onderzocht.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b




